
Sundhedsudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 7. februar 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 395
Ministeren bedes redegøre for, om det er hensigtsmæssigt, at Vidensråd for Forebyggel
se, jf. referatet af rådsmødet den 20. september 2021 vil bruge rapporten om nikotinpro
dukter overfor politikere og beslutningstagere, når der på mødet konkluderes: ”at der ikke 
er viden nok på området til en klassisk vidensrådsrapport”?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Martin Geertsen (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Martin.Geertsen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Jane Heitmann
formand
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